



济宁青山羊多羔性候选基因BMP15的研究

冯涛¹, 赵有璋¹, 储明星^{2*}, 狄冉², 张英杰^{1,3}, 方丽²

1. 甘肃农业大学动物科学技术学院, 兰州 730070; 2. 中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 农业部畜禽遗传资源与利用重点开放实验室, 北京 100193; 3. 河北农业大学动物科技学院, 保定 071000

Bone Morphogenetic Protein 15 as a Candidate Gene for Prolificacy of Jining Grey Goat

FENG Tao¹, ZHAO You-zhang¹, CHU Ming-xing^{2*}, DI Ran², ZHANG Ying-jie^{1,3}, FANG Li²

1. College of Animal Science and Technology, Gansu Agricultural University, Lanzhou 730070, China; 2. Key Laboratory of Farm Animal Genetic Resources and Utilization of Ministry of Agriculture, Institute of Animal Science, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Beijing 100193, China; 3. College of Animal Science and Technology, Agricultural University of Hebei, Baoding 071000, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net